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Vragen van het lid Pia Dijkstra (D66) aan de Minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over de geschillencommissie onder de Wet kwaliteit, klachten 
en geschillen zorg (ingezonden 10 juni 2016). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het geluidsfragment dat hoort bij het bericht 
«Beroepsverboden in de zorg in vijf jaar meer dan verdubbeld», waarin wordt 
gesteld dat er een geschillencommissie aankomt die toegankelijker moet zijn 
voor de patiënt om naar toe te stappen dan de mogelijkheden in het huidige 
systeem?1 

Vraag 2
Klopt het dat voor de uitvoering van de Wet kwaliteit, klachten en geschillen 
zorg (Wkkgz) men ervan uit gaat dat per 1 januari 2017 laagdrempelige, 
erkende, geschillencommissies beschikbaar zullen zijn waar mensen terecht 
kunnen met vragen over kwaliteit, klachten of geschillen? 

Vraag 3
Kunt u aangeven hoeveel geschillencommissies op dit moment al een 
officiële erkenning hebben gekregen, zodat ze vanaf 1 januari 2017 van start 
kunnen? 

Vraag 4
Heeft u signalen ontvangen vanuit het veld dat de tijd begint te dringen, en er 
nog geen geschillencommissies erkent zijn? 

Vraag 5
In hoeverre kunt u toezeggen dat de uitvoering van de wet naar behoren zal 
verlopen, en verzekerden en patiënten vanaf 1 januari 2017 laagdrempelig bij 
een geschillencommissie terecht kunnen?

1 http://www.bnr.nl/nieuws/zorg/10306391/beroepsverboden-in-de-zorg-in-vijf-jaar-meer-dan-
verdubbeld
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